

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR~~RESTRICTED~~

LES TARIFS DOUANIERS^{I/2961/Add.1}

9 January 1969

ET LE COMMERCE

Limited Distribution

Original: English

ARTICLE XIX - AUSTRALIA

Action in Respect of Polyethylene and
Polypropylene Rope, Cordage and Twine

Removal of Restrictions

The following notification has been received from the Government of Australia.

The Government of the Commonwealth of Australia wishes to advise that it has ceased to apply emergency import restrictions on polyethylene and polypropylene rope, cordage and twine. Advice of the imposition of restrictions on these goods was contained in documents SECRET/162 of 10 January 1966 and I/2961 of 5 January 1968.

The effective date of the removal of the restrictions was 1 January 1969.

ARTICLE XIX - AUSTRALIE

Mesure concernant les ficelles, cordes et cordages
en polyéthylène et en polypropylène

Suppression des restrictions

Le gouvernement australien a fait parvenir au secrétariat la notification ci-après.

Le gouvernement du Commonwealth australien désire porter à votre connaissance qu'il a cessé d'appliquer les restrictions d'exception aux importations de ficelles, cordes et cordages en polyéthylène et en polypropylène. L'application de ces restrictions avait été annoncée dans les documents SECRET/162 du 10 janvier 1966 et I/2961 du 5 janvier 1968.

La levée des restrictions a pris effet le 1er janvier 1969.